
 
Van: "Hans Jacobs" <jacobs57@planet.nl> 
Datum: 11 september 2019 om 16:21:47 CEST 
Aan: <robbource@gmail.com>, <r.debruijn.lh@huizen.nl>, <wessel.doorn@gmail.com>, 
<s.vanderpas.pvda@huizen.nl>, <jessica.prins@momach.nl>, <m.rebel.dh@huizen.nl>, 
<rutgerrebel@hetnet.nl>, <karin.rienstra@gmail.com>, <k.vanwerven.d66@huizen.nl>, 
<j.bartlema.vvd@huizen.nl>, <vandenbergemarian@gmail.com>, <r.debruijn.lh@huizen.nl>, 
<dcvandeutekom@gmail.com>, <jandriessen61@hotmail.com>, <k.gencer.pvda@huizen.nl>, 
<w.holtslag.vvd@huizen.nl>, <f.vanderkleijdebruijn.lh@huizen.nl>, <s.vanklink.vvd@huizen.nl>, 
<e.koning.lh@huizen.nl>, <m.leeuwin.pvda@huizen.nl>, <p.lekkerkerker.d66@huizen.nl>, 
<m.lemmens.gl@huizen.nl>, <wmeijerman@gmail.com>, <jeroenribberink@gmail.com>, 
<bouwbedrijfschaap@ziggo.nl>, <b.schroder.d66@huizen.nl>, <m.terlouw.cu@huizen.nl>, 
<ruben.woudsma@gmail.com>, <j.veenstra@huizen.nl>, <k.derooij@huizen.nl> 
 

Onderwerp: akzo nobel. 

*E-mailbericht via de website gemeenteraadhuizen.nl* 
  
Geachte gemeenteraad, 
  
Gaarne aandacht voor de volgende problematiek. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Hans Jacobs. 
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Aan AKZO-NOBEL, 

 

Geachte meneer of mevrouw van Akzo-Nobel, 

 

Ik woon in Huizen, in een normale kinderrijke wijk op de Dieze te Huizen, achter mijn huis is 

een openbare parkeerplaats voor  32  auto’s voor  de  25,   hier wonende gezinnen. 20 van 

deze huizen zijn ook aan de voorkant voorzien van nog eens 30  parkeerplaatsen,. Er is hier 

door de gemeente veel groen aangeplant. Zowel bomen als heggen. “Prachtig” zult u zeggen, 

maar wat is daar mis mee? Wel in die bomen zitten takken en in die takken zitten vogels die 

ook graag nestelen in deze bomen en als onder die bomen de auto’s staan, dan komen daar 

poepjes op, waardoor er grote problemen ontstaan voor de eigenaren. Dus hier dient actie te 

worden genomen. Dit gebeurd door het verwijderen van takken, waardoor een aantal bomen 

al  verdwenen om totaal misvormd zijn. Gedaan, zodat de auto’s poepvrij geparkeerd kunnen 

worden. De gemeente heeft de meest armoedige bomen inmiddels verwijderd. Immers dat 

waren pruimenbomen die pruimen lekten. Begrijpelijk als je daar instapt en zo de pruimen net 

zoals hondenpoep naar binnen loopt. Op de parkeerplaats aan de voorzijde staan uiteraard ook 

mooie bomen.  Maar die schijnen ook te lekken Linden, dus daar plaats men geen auto’s, 

temeer daar dit het uitzicht belemmerd op de plaatselijke mooie gracht. 

 

Wel mijn vraag aan u is. Kunt u misschien een lak ontwikkelen waarop de  poepjes geen 

houvast krijgen, zodat deze met een gezonde blaastechniek makkelijk te verwijderen zijn en 

waar ook het lekkende vocht van de Linde geen vat op heeft. Het zou een ware openbare 

geruststelling zijn voor de vele plaatsen waar dit probleem zich voor doet. 

 

Een andere lange termijn oplossing, is de klimaatverandering, immers als de subtropen 

opschuiven  is het waarschijnlijk mogelijk, hier ter plekke grote cactussen te plaatsen. Immers 

die hebben geen takken dus bevatten ook geen nesten. Daarnaast, plaats je die cactussen 

tussen de doorgang, zodat kinderen met autopedjes en driewielers er zonder geprikt te worden  

niet langs komen, dan werkt dit tot een beschermde factor voor de autobezitters. Want ook 

daar is uw autolak niet tegen bestand. 

 

Gaarne verneem ik van u de mogelijkheden in deze, 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Hans Jacobs. 

 

 

Afschrift verstuurd aan de raadsleden van de Gemeente Huizen.     


